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PROJEKT PROTOKÓŁU NR XXXIX/2014 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 25 lutego 2014 r. 

 

Obrady XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się w Sali posiedzeń 

Urzędu Miejskiego. Uczestniczyło w nich 15 z 15 Radnych, zgodnie z załączoną do protokołu 

listą obecności.  

Lista obecności gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów stanowią 

odrębny załącznik do protokołu. 

 

Obrady XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku otworzył i przeprowadził 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał wszystkich 

przybyłych na posiedzenie gości oraz Radnych Rady Miejskiej w Głogówku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził obecność 15 Radnych, co pozwoliło na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. Następnie odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie Quorum, 

c) uchwalenie porządku obrad,  

d) przyjęcie Protokołu z XXXVIII Sesji Rady Miejskiej, 

2. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3. Sprawozdanie z funkcjonowania gminnej gazety „Życie Głogówka”.  

4. Informacja nt. działania Gminy w zakresie promocji i turystyki. 

5. Zapytania Radnych - /interpelacje/. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

b) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

c) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu, 

d) w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, 

e) w sprawie wyrażenia opinii o zamiarze likwidacji aglomeracji Naczęsławice, 

f) w sprawie przystąpienia do programu pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora, 

g) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 
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h) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na 

zawarcie umów dzierżawy nieruchomości stanowiących mienie Gminy Głogówek, 

i) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na 

zawarcie umów najmu lokali użytkowych stanowiących mienie Gminy Głogówek,  

j)  w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z końcem roku budżetowego 2013 r., 

k) w sprawie przyznania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Głogówek”, 

l) w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Głogówek”, 

m) zmieniająca Uchwałę Rady Miejskiej w Głogówku nr V/29/2011 z dnia 10 mara 

2011 r. w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa.  

7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

8. Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

9. Zakończenie XXXIX Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 
Porządek obrad XXXIX sesji został przyj ęty jednogłośnie.  
 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3. 

Radni nie wnieśli uwag do tematu z niniejszego punktu. Sprawozdanie z funkcjonowania 

gminnej gazety „Życie Głogówka” zostało przyjęte do wiadomości.  

 

Ad 4. 

Nie zgłoszono uwag do przedmiotowego materiału. Informacja nt. działania Gminy  

w zakresie promocji i turystyki została przyjęta do wiadomości.   

 

Ad 5.  

Zapytania Radnych - /interpelacje/. 

Radny Andrzej Wawer: 

• poinformował, że odbyło się spotkanie Zarządu Wspólnoty Mieszkaniowej 

Rynek 7-11, na którym min. poruszono sprawę przestawienia ławek na tyłach 

bloku. Zarząd zadecydował, że ławki pozostają w dotychczasowym miejscu. 

Radny ponadto podał, by zakomunikować Komendantowi Policji, aby  

w przypadku interwencji dotyczących zakłócania ciszy nocnej, funkcjonariusze 
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nie wymagali danych zgłaszającego. Jak również, by policjanci  

w okresie letnim szczególnie byli wyczuleni na hałasującą w godzinach 

nocnych młodzież. Zapowiedział, że na najbliższym spotkaniu  

z Komendantem będzie apelował w tej sprawie, 

• poruszył sprawę parkingu na ul. Mickiewicza. Stwierdził, że pomimo 

słusznych założeń reorganizacji placu, ostatecznie kierowcy i tak zatrzymują 

się w niedozwolonych miejscach, a ustanowione tam donice znacznie 

ograniczają widoczność. Zaproponował, by raz jeszcze poddać pod dyskusję 

ową sprawę i rozważyć inne możliwości organizacji ruchu na tym parkingu, 

• zwracając się do Pani Dyrektor ZMK poprosił o posprzątanie alejek w parku  

i opróżnienie koszy, 

•  w imieniu mieszkanki Dzierżysławic poprosił o wysypanie tłucznia na drodze 

dojazdowej do posesji, na długości ok. 200 m; 

 

Radna Róża Zgorzelska: 

• ponowiła interpelacje dotycząca ustawienia koszy na śmieci, na przystankach 

w Biedrzychowicach, 

• poinformowała o bardzo złym stanie technicznym przystanku autobusowego 

w Biedrzychowicach, ostatni po prawej stronie w kierunku Kędzierzyna-

Koźla, 

• zapytała, kto wygrał przetarg na odbiór odpadów komunalnych i na jakim 

etapie załatwiania jest ta sprawa; 

 

Radna Gabriela Nizińska: 

• zapytała czy jest możliwość zatrudnienia pracownika, który dbałby o park 

przez cały rok, 

• ponowiła interpelację dotycząca remontu chodnika na ul. Targowej, 

• zapytała także o wynik przetargu na odbiór odpadów komunalnych; 

 

Radna Barbara Grzegorczyk: 

• ponowiła swoją interpelację dotyczącą wysypania tłucznia na ul. Kolejowej  

w Głogówku za torami kolejowymi, 

• powróciła także do zgłaszanej już sprawy zaśmieconego pobocza schodów 

prowadzących od ul. Piotra Skargi do ul. Staszica poprosiła o interwencję  

w tej sprawie, 
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• zgłosiła, że na skarpie obok „Biedronki” w kierunku „Helbergu” powstało 

nielegalne wysypisko śmieci. Poprosiła o zajęcie się ta sprawą; 

 

Radny Marek Pelka poprosił Burmistrza o zorganizowania spotkania z przedstawicielami 

Starostwa oraz Radą Sołecką wsi Kierpień w sprawie dopuszczenia do ruchu małych 

samochodów na obecnie zamkniętym moście.  

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak zapytał, na jakim etapie załatwiania jest sprawa 

rozgraniczenia działek, na których znajdują się schody prowadzące do kościoła we Wierzchu; 

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba: 

• zapytała, dlaczego co roku podnoszony jest areał hektarów przeliczeniowych  

w stosunku do hektarów fizycznych, które pozostają niezmienne, 

• poprosiła o informację, gdzie można będzie odebrać kartę „Rodziny i Seniora”; 

 

Radny Mieczysław Hołówko: 

• w imieniu mieszkańców przy ul. Św. Anny poprosił o usytuowania tam placu 

zabaw. Umotywował, że na tejże ulicy mieszka wiele młodych małżeństw  

z małymi dziećmi, którzy w przypadku zakupu urządzeń, zobligowali się do 

dbania o nie jak również o teren, 

• przytaczając konkretny przykład, poruszył sprawę wyceny działki. W imieniu 

zainteresowanego inwestora, zapytał czy jest możliwość obniżenia ceny 

nieruchomości ze względu na nietypową specyfikę terenu, 

• stwierdził, że na łamach „Życia Głogówka” winna znaleźć się jasna i prosta 

informacja dotycząca konieczności składania deklaracji przez podmioty 

gospodarcze; 

 

Radny Norbert Burczyk zgłosił potrzebę ustawienia latarni w Mochowie na wysokości 

dwóch ostatnich posesji w kierunku Dzierżysławic.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Barton odnosząc się do wypowiedzi Radnego 

Wawra podał, że on również spotkał się z wieloma głosami niezadowolenia w sprawie 

parkingu na ul. Mickiewicza. Wobec czego zasadnym byłoby ponownie podjęcie problemu.  
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Radna Gabriela Nizińska kontynuując temat podjęty przez Przewodniczącego Rady 

Miejskiej wyraziła swoje zdanie w tej kwestii i przychyliła się do propozycji usunięcia donic. 

Zapytała także, dlaczego nie ustanowiono tam parkomatu.  

Burmistrz Głogówka odpowiedział, że była by to inwestycja nierentowna.  

 

Radna Róża Zgorzelska związku z zaistniałą dyskusją dotyczącą parkingu na  

ul. Mickiewicza wniosła, by zorganizować spotkanie w/w temacie.   

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie następujące uchwały: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

b) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

c) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

d) w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

e) w sprawie wyrażenia opinii o zamiarze likwidacji aglomeracji Naczęsławice,  

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

f) w sprawie przystąpienia do programu pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 
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g) w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 

dożywiania „Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2014-2020, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

h) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na 

zawarcie umów dzierżawy nieruchomości stanowiących mienie Gminy Głogówek, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

i) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na 

zawarcie umów najmu lokali użytkowych stanowiących mienie Gminy Głogówek,  

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

j)  w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z końcem roku budżetowego 2013 r., 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

k) w sprawie przyznania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta i Gminy Głogówek”, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

l) w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Miasta i Gminy Głogówek”, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

  

m) zmieniająca Uchwałę Rady Miejskiej w Głogówku nr V/29/2011 z dnia 10 mara 

2011 r. w sprawie poboru podatków i opłat w drodze inkasa, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się. 

 

Po podjęciu wszystkich uchwał Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę. Po 

przerwie Przewodniczący wznowił obrady i poinformował zgromadzonych, że troje Radnych 
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będzie nieobecnych w dalszej części posiedzenia w związku z udziałem w pogrzebie. Wobec 

czego ich nieobecność uznał za usprawiedliwioną.  

Na 15 Radnych, obecnych 12. 

 

Ad 7. 

Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje: 

Radnego Andrzeja Wawra:  

• zaproponował, by na kwietniowym spotkaniu z Komendantem Gminnym Policji 

zastrzec sobie, by ramach przekazanej kwoty dofinansowania na dodatkowe patrole 

policjanci zwrócili szczególną uwagę na miejsca, gdzie nocami przesiaduje i hałasuje 

młodzież, 

• w sprawie parkingu na ul. Mickiewicza, Burmistrz poinformował, że zorganizowane 

zostanie spotkanie z uczestnictwem zainteresowanych Radnych, Komendantem Policji 

w Głogówku oraz Władzami miasta, by wspólnie wypracować najbardziej korzystne 

rozwiązanie, 

• zostanie zlecone wysypania kamienia na odcinek drogi w Dzierżysławicach; 

 

Radnej Róży Zgorzelskiej: 

• zostaną ustawione kosze na śmieci na przystanku w Biedrzychowicach, 

• po ustaleniu zarządcy uszkodzonego przystanku, zostaną podjęte działania w tej 

sprawie, 

• przetarg na odbiór odpadów komunalnych został rozstrzygnięty i opiewa na kwotę 

dwa miliony sto tysięcy złotych. Wywozem śmieci będzie się zajmowała firma 

Remondis. Umowa zostanie zawarta na rok. Konieczne będzie dołożenie ok. 

sześciuset tysięcy złotych do wcześniej prognozowanej puli pieniędzy. Cały czas trwa 

weryfikacja deklaracji, szczególnie dla nieruchomości niezamieszkałych i ciągle 

jeszcze spływają nowe deklaracje. Burmistrz poinformował także, że pracownicy 

Zakładu Mienia Komunalnego w trakcie odbioru śmieci będą kontrolować czy 

segregacja jest wykonywana zgodnie z wymogami. W przypadku nierzetelnej 

segregacji będą naliczane kary; 

 

Radnej Gabrieli Nizińskiej: 

• Burmistrz poinformował, że nie planuje się zatrudnienia osoby do prac na terenie 

parku, gdyż wszelkie zadania są wykonywane przez ZMK na zlecenie, 

•  zapadnięty chodnik na ul. Targowej zostanie naprawiany; 
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Radnej Barbary Grzegorczyk: 

• poinformował, że w okresie wiosennym zostanie wysypany tłuczeń na ul. Kolejowej, 

• zostaną podjęte czynności w sprawie zaśmieconej skarpy obok Biedronki; 

 

Radnego Marka Pelki – Burmistrz zapewnił, że zostanie zorganizowane spotkanie  

 przedstawicielami Starostwa Powiatowego w Prudniku oraz Radą sołecka w sprawie mostu 

w Kierpniu; 

 

Wiceprzewodniczącego Władysława Kuzaka – w sprawie schodów we Wierzchu, 

poinformował, że procedura trwa, a o szczegółowe informacje trzeba się zwrócić do 

pracownika merytorycznego;  

 

Wiceprzewodniczącej Bogusławy Poremba: 

• Burmistrz poprosił, by w sprawie naliczania podatku Radna zwróciła się bezpośrednio 

do pracownika merytorycznego, celem uzyskania szczegółowych wyjaśnień, 

• w sprawie „Karty Rodziny i Seniora” poinformował, że posiadacz karty  

w miejscowościach, które przystąpiły do projektu, będzie mógł skorzystać  

z określonych ulg, natomiast przyjmowanie wniosków będzie się odbywało w Gminie; 

 

Radnego Mieczysława Hołówko: 

• Burmistrz zapewnił, że zostanie zakupiony sprzęt, celem utworzenia małego placu 

zabaw, 

• w sprawie obniżenia ceny działki, Burmistrz wyjaśnił, że rzeczoznawca, w trakcie 

dokonywania wyceny bierze pod uwagę szereg czynników, które składają się na 

wartość np. nieruchomości. Ogłaszany jest przetarg i w momencie nie rozstrzygnięcia 

go istnieje możliwość obniżenia ceny o 50%. Wówczas organizuje się drugi przetarg, 

jednak w ten czas trzeba mieć świadomość, że mogą zgłosić się inni zainteresowani 

zakupem, 

• Burmistrz poinformował, że w trakcie przerwy zostały już podjęte działania  

w kierunku zamieszczenia na łamach „Życia Głogówka” informacja dotyczącej 

konieczności składania deklaracji przez podmioty gospodarcze; 

 

Radnego Norberta Burczyk – odpowiedział, że poleci pracownikowi merytorycznemu zajęcie 

się sprawą latarni. 
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Wobec powyższego Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba zaapelowała, że skoro 

będą ustawiane lampy w Mochowie oraz innych miejscowościach, takowe winny powstać 

także w Racławicach Śląskich obok Ośrodka Opieki i Rehabilitacji Psychiatrycznej, w ślad za 

zgłaszaną na wcześniejszej sesji interpelacją.  

 

Dyrektor ZMK Pani Ewelina Barton ustosunkowała się do interpelacji Radnego Andrzeja 

Wawra. Wyjaśniła, że pracownicy zakładu zaczęli już wykonywać prace porządkowe na 

terenie parku, i że czynności te podejmowane są zawsze na zlecenie Urzędu.  

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak w imieniu mieszkańców Golczowic (Sołectwo 

Zawada) wniósł o zajęcie się sprawą niezamieszkałego domu, który popada w ruinę i stwarza 

zagrożenie. Budynek znajduje się na rozwidleniu dróg, w środku miejscowości.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos dziennikarzowi „Tygodnika Prudnickiego” 

Panu Bartoszowi Sadlińskiemu, który oznajmił, że kończy swoja pracę w czasopiśmie. 

Dziennikarz podziękował zgromadzonym za współpracę i pożegnał się. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Biura Rady wpłynęło pismo 

lokalnego dostawcy internetu. Zostanie ono przesłane do wszystkich Członków Rady  

i rozpatrzone na najbliższych posiedzeniach Komisji Stałych.  

 

Radna Gabriela Nizińska zapytała, czy jest możliwość by zamieścić w „Życiu 

Głogówka” numery telefonów Radnych, co ułatwiłoby kontakt wyborcą. Powstała dyskusja  

w tej sprawie. Pozostali Członkowie Rady sprzeciwili się tej propozycji.  

Burmistrz poinformował, że nie ma przeszkód, by Radna przyjmowała interesantów  

w wyznaczonym przez siebie czasie w pomieszczeniu Biura Rady. 

 

Sołtys Sołectwa Kazimierz Pani Irena Lesiak zwróciła uwagę na fakt, że wielu 

mieszkańcom nie zostały dotychczas dostarczone pojemniki na śmieci. Wskazała, że są takie 

osoby, które po raz pierwszy podpisały umowę na wywóz odpadów i nie posiadają kubła, 

wobec czego nie mają gdzie składować śmieci. Zapytała, kiedy sprawa ta zostanie 

rozwiązana.   
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 Wobec powyższego Burmistrz zastanawiał się, gdzie w takim razie mieszkańcy 

składowali i odprowadzali śmieci do tej pory. Poinformował, że przetarg został rozstrzygnięty 

i kubły będą sukcesywnie dostarczane mieszkańcom zgodnie z złożoną deklaracja.  

 

Ad 9. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Barton zakończył posiedzenie XXXIX 

Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

 

 

  PROTOKOLANT                        PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 
     W GŁOGÓWKU 

  Małgorzata Wolf                   
     Krzysztof Barton 


